
Protokół Nr XXIX / 2017 
z XXIX sesji Rady Powiatu Łańcuckiego 

z dnia 19 czerwca 2017 r. 
 
 

XXIX sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Bursie Szkolnej w Łańcucie 
pod przewodnictwem Stanisława Panka, Przewodniczącego Rady Powiatu 
Łańcuckiego. W sesji udział wzięło 16 radnych, co stanowi kworum, wobec 
powyższego Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad i podejmowania uchwał. 
Następnie powitał gości, radnych, Zarząd Powiatu Łańcuckiego oraz pracowników 
Starostwa (lista radnych i gości w załączeniu do protokołu).  
 
 
Ad. 2. 

Ustalenie porządku obrad. 
 
Do porządku obrad nie zgłoszono zmian. Przewodniczący Rady poinformował, że 
Rada Powiatu będzie obradować wg. poniższego porządku obrad.  
 
Porządek obrad obejmuje: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad.  
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2017. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
6. Informacja o stanie zaawansowania prac prowadzonych na budowie hali sportowej 

przy ZST w Łańcucie. 
7. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

8. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
10. Sprawy różne.  
11. Zakończenie. 
 
 
Ad. 3. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2017. 
 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2017 r. przedstawił 

i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. Poinformował, że w uchwale zmienia 
się dochody budżetu powiatu o kwotę 8 481 509 zł.  
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Zmiany planu dochodów i wydatków budżetu powiatu zostały wprowadzone na 
podstawie pisma dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Łańcucie i informacji 
Naczelnika Wydziału Rozwoju Gospodarczego i Funduszy Pomocowych oraz analizy 
realizacji planu dochodów i wydatków na dzień 31 maja 2017 r. 

Dochody budżetu zmniejszono o łączną kwotę 8 481 509 zł. Wydatki budżetu 
zmniejszono o łączną kwotę 4 887 365 zł. Deficyt budżetu zwiększono o kwotę 
3 594 144 zł i zostanie sfinansowany kredytem. Do sfinansowania kredytem 
zaplanowano kwotę 376 886 zł wkładu własnego i 871 803 zł wkładu unijnego.  

Na wniosek Dyrektora ZDP w Łańcucie dokonano zmiany planu wydatków 
w rozdziale 60014 pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej na kwotę 6 004 zł.  

 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki uzupełnił wypowiedź pana Skarbnika 

i poinformował, że rzeczywiście jest po przetargach, jednak w dwóch przypadkach 
przetargi nie zostały rozstrzygnięte. Jeżeli chodzi I LO przetarg został otwarty 
i planowane jest podpisanie umowy 26 czerwca 2017 r. Natomiast, co do ZS Nr 1 
zostały unieważnione dwa przetargi z braku oferentów. Obecnie trwają negocjacje 
z „wolnej ręki” z potencjalnymi wykonawcami robót. Zarząd Powiatu wyraził zgodę 
na zwiększenie kwoty inwestycji, ponieważ na rynku coraz trudniej o dobrą firmę, 
które stratują w przetargach. Natomiast, jeżeli chodzi o „Podkarpacki System 
Informacji Przestrzennej” na wykonacie modernizacji operatu ewidencji gruntów 
i budynków oraz utworzenie bazy danych rozstrzygnięcie przetargu nastąpi 
19 i 20 lipca 2017 r. dla gminy Białobrzegi i Gminy Łańcut, na pozostałe gminy 
zostały już podpisane umowy. Ponadto pan Starosta zwrócił się z prośbą do radnych, 
o uczestnictwo w spotkaniach w sprawie modernizacji operatu ewidencji gruntów, aby 
też informować mieszkańców o możliwości uregulowania granic.  

 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów, którą przedstawiła Anna Bis Przewodnicząca Komisji.  
 
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 16 radnych jednogłośnie (stan radnych 
wynosi 16 osób). Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad 
stwierdził, że Uchwała Nr XXIX / 167 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie 
budżetu Powiatu Łańcuckiego na rok 2017 została podjęta (uchwała w załączeniu).  

 
 

Ad. 4. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Łańcuckiego. 
 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
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Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą przedstawiła Anna Bis Przewodnicząca Komisji.  

 
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 16 radnych jednogłośnie (stan radnych 
wynosi 16 osób). Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad 
stwierdził, że Uchwała Nr XXIX / 168 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Łańcuckiego została podjęta 
(uchwała w załączeniu).  

 
 

Ad. 5. 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
 
 
Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu przedstawił i omówił Stanisław 

Barnat Skarbnik Powiatu. Poinformował, że deficyt budżetu zwiększono o kwotę 
3 594 144 zł i zostanie sfinansowany kredytem. Łączna wysokość kredytu 
planowanego do zaciągnięcia w 2017 r. wynosi 5 497 193 zł. Łącznie na wkład własny 
planuje się zaciągnąć kredyt w wysokości 1 555 390 zł, na wkład unijny 3 941 802 zł. 
Projekty planowane do sfinansowania kredytem: 

 Podkarpacki System Informacji Przestrzennej. Do sfinansowania kredytem 
zaplanowano wkład własny 73 742 zł, wkład unijny 417 876 zł.  

 Przebudowa i doposażenie w pomoce dydaktyczne budynków szkół 
ogólnokształcących Powiatu Łańcuckiego. Do sfinansowania kredytem 
zaplanowano 650 883 zł wkładu własnego i 643 675 zł wkładu unijnego. 

 Dostosowanie infrastruktury edukacyjnej Powiatu Łańcuckiego do potrzeb 
kształcenia. Do sfinansowania kredytem zaplanowano 278 525 zł wkładu 
własnego i 1 763 231zł wkładu unijnego. 300 000 zł na wkład własny 
zwiększono poprzez zmniejszenie planu wydatków na świadczenia społeczne 
w rozdziałach 85508 i 85510. 

 Modernizacja infrastruktury Środowiskowego Domu Samopomocy w Łańcucie. 
Do sfinansowania kredytem zaplanowano 175 353 zł wkładu własnego 
i 245 215 zł wkładu unijnego. Kwota 113 562 zł koszty kwalifikowane 
69 000 zł koszty niekwalifikowane. 

 Modernizacja infrastruktury Powiatu Łańcuckiego na potrzeby prowadzenia 
zadań w zakresie pieczy zastępczej Do sfinansowania kredytem zaplanowano 
376 886 zł wkładu własnego i 871 803 zł wkładu unijnego.  

Pan Skarbnik poinformował, że w tym kredyt na szkoły wchodzi w art. 243, czyli 
do wskaźnika zadłużenia, pozostałe nie wchodzą.  

 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów, którą przedstawiła Anna Bis Przewodnicząca Komisji.  
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Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 
głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 16 radnych jednogłośnie (stan radnych 
wynosi 16 osób). Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad 
stwierdził, że Uchwała Nr XXIX / 169 / 2017 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie 
zaciągnięcia kredytu została podjęta (uchwała w załączeniu).  

 
 

Ad. 6. 
Informacja o stanie zaawansowania prac prowadzonych na budowie hali 

sportowej przy ZST w Łańcucie. 
 
 
Informację dotyczącą budowy szkolnej hali sportowej przy ZST w Łańcucie 

przedstawił Kazimierz Krzywonos kierownik gospodarczy przy ZST w Łańcucie. 
W ramach projektu pn. „Dostosowanie Infrastruktury Edukacyjnej Powiatu 
Łańcuckiego do potrzeb kształcenia zawodowego” współfinansowanego ze środków 
unijnych w wyniku przetargu nieograniczonego została zawarta umowa na budowę 
hali sportowej przy ZST w Łańcucie na kwotę 7 199 001 zł. Wykonawcą robót jest 
firma Remontowo – Budowlana PIOTROWSKI – Paweł Piotrowski z Wiązownicy.  

Prace prowadzone są zgodnie z harmonogramem przewidzianym w umowie, jest 
lekkie opóźnienie około 2 tygodni. Na koniec miesiąca czerwca br. planowane jest 
zakończenie budowy ścian i przykrycie budynku dachem. W trzecim kwartale zostanie 
wstawiona stolarka okienna i drzwiowa, zostaną zakończone prace dotyczące 
posadzek oraz będą wykonywane roboty elektryczne i sanitarne, do końca roku 
planowane jest wykonanie elewacji. Natomiast w 2018 r. pozostaną do wykonania 
prace wykończeniowe i zagospodarowanie terenu. Termin zakończenia budowy 
i oddania obiektu planowany jest na 28 luty 2018 r.  

Pan Krzywonos poinformował, że jest problem dotyczący kanalizacji burzowej, 
który powinien zostać rozwiązany w najbliższym czasie.  

Temat ten przybliżył pan Starosta oraz pan Krzywonos. Sprawa wyszła przy okazji 
prowadzonych prac budowlanych dotyczących hali sportowej, wówczas odkryto 
murowany kanał, który nie jest zewidencjonowany na mapach, a kiedyś był 
przeznaczony, jako kanalizacja ogólnodostępna. W tej chwili spływa nim woda 
burzowa z terenu Zamku – Wozownia oraz Centrum Medycznego – Psychiatria. Kanał 
kończy się przy siłowni przy ZST w Łańcucie i woda z niego nie jest właściwie 
odprowadzana, co skutkuje podtopieniami siłowni. Konieczna jest jego przebudowa 
oraz wpięcie go do kanalizacji biegnącej przy drodze krajowej nr 94.  

 
Pan Starosta ustosunkował się do zapytania radnego Karola Pelca odnośnie 

inwestycji na ul. Piłsudskiego i przekazał, że sprawa dachu już została rozwiązana. 
Inwestycja została wstrzymana, ponieważ projektant zaprojektował drzewo C-27, 
które jest niedostępne na rynku. Dlatego zostało to przeprojektowane i inwestycja 
ruszyła ponownie.  
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Ad. 7. 
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu 

Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał 
Rady Powiatu z poprzedniej sesji. 

 
 
Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu 

Powiatu Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji 
uchwał Rady Powiatu (sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  

 
 

Ad. 8. 
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
Radny Marian Kurek podziękował za podjęcie działań w Wydziale Komunikacji. 

Poinformował, że po ostatniej wizycie w Komunikacji (bez protekcji), odbiór dowodu 
twardego zajął 5 minut. Jest stanowisko wyznaczone i twardy dowód można wybrać 
bez stania w kolejce.  

Pan Starosta poinformował, że zostały też poczynione kolejne starania, zostanie 
zakupiony sprzęt i program do internetowej rejestracji obsługi w Wydziale 
Komunikacji, będzie można umówić się na konkretny dzień i na konkretną godzinę. 
Koszt instalacji programu wynosi około 20 000 zł i w ciągu miesiąca program 
powinien zostać wdrożony w życie.  

 
Radny Wojciech Borcz zwrócił się z zapytaniem do obecnego na sesji Dyrektora 

ZDP w Łańcucie odnośnie nowo oddanego odcinka drogi Sonina – Wysoka 
i poinformował, że w wielu miejscach pozapadały się studzienki na nowo wykonanej 
drodze.  

Pan Janusz Wolski Dyrektor ZDP poinformował, że w najbliższym czasie zostanie 
wykonany przegląd na tej drodze.  

 
Radny Jan Magoń zwrócił się z zapytaniem odnośnie przekazania informacji 

dotyczącej realizacji stanu prac nad przebudową drogi powiatowej nr 1542 Wysoka – 
Albigowa.  

Pan Wolski odpowiedział, że jest zmiana decyzji środowiskowej i obecnie odbędą 
się podziały działek.  

 
 

Ad. 9. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 
 
Karol Pelc Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej mając 

na uwadze wniosek Marka Ubermana Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu zgłosił 
o sprostowanie w protokole swojej wypowiedzi z poprzedniej sesji w punkcie 3 – 
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odnośnie przedstawienia wniosków z posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny 
i Pomocy Społecznej w sprawie uchwały o wyrażenie stanowiska dotyczącej 
sprzedaży nieruchomości położonych w Łańcucie przy ul. Piłsudskiego 70. Radny 
Karol Pelc poinformował, że opinia Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 
w tym względzie była pozytywna i Komisja opowiedziała się za sprzedażą tych 
nieruchomości. Jednocześnie Komisja wnioskowała do Zarządu Powiatu, aby zbycie 
nieruchomości odbyło się w formie przetargu. Radny Karol Pelc poprosił o naniesienie 
tych zmian do protokołu z poprzedniej sesji.  

Więcej uwag do protokołu nie zgłoszono.  
Radni poprzez głosowanie przyjęli protokół Nr XXVIII / 2017 z 30 maja 2017 r.  

 
 
Ad. 10.  

Sprawy różne.  
 
 
W sprawach różnych radny Wojciech Borcz poinformował, że z doniesień 

mieszkańców wynika, że w okolicach Bażantarni pojawiły się wilki. Zaapelował 
o zajęcie się tym tematem.  

W tej sprawie głos zabierał także radny Paweł Skoczowski oraz pan Starosta.  
 
 

Ad. 11. 
Zakończenie. 

 
 

Stanisław Panek Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego w związku 
z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady XXIX sesji Rady Powiatu 
Łańcuckiego.  

 
Sesja trwała od godz. 1500 do godz. 1545 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
    Protokołowała        PRZEWODNICZĄCY 
                          Rady Powiatu Łańcuckiego 
  Renata Czechowicz 

           Stanisław PANEK  


